
 
Referat fra styremøte i NOSS 6. november 2022 

 
 Tilstede: Alf Solbu,  Ann-Kristin Andresen, Helge Nilsen,  Leif Gunnar Hombrekk,  

   Viggo Hansen, Bjørn Grimm og  Lars Aaslund 

 

 Frafall:   Simen Kamphus 

 

 Saksliste: 

 
1. Kasserer redegjør for det som er gjort for å integrere regnskapet i klubbadmin. Ihht. Årsmøtevedtak 

-Visma er innkjøpt og det jobbes fortsatt med integreringen med Klubbadmin.  
Kasserer jobber videre med integreringen og rapporterer på neste styremøte om ferdigstilling. 

 

2. Vi har fått pristilbud på ovner fra Elektroimportøren som er gunstig. 
 -Vedtak: vi kjøper 5 termostatstyrte ovner . 
 
3. Søknadsfristen på søknad til Odal Vind gikk ut 1. oktober.  Helge gir styret rapport om status på 
 dette! 
 -Det er ikke blitt søkt om midler. 
 
4. Klubben trenger en fast person til å jobbe med søknader om midler. 
 -Det sendes forspørsel til alle lagets medlemmer om å ta dette vervet. 
 
5. Status på baneprosjektet. 
 -Vi begynner med å prøve å få endret ordlyden i reguleringsplan slik at vi kan bruke de våpentyper 
vi  ønsker. 
 
6. SpesialFeltstevne i 2022 ?? Evt vinterstevne eller Mørkeskyting?? 
 -Ingen endelig avklaring, styret jobber videre med saken. 
 
7. DIVERSE! 

  -Lars sjekker ut mulighet for Spons hos Europris- 

  -Leif Gunnar jobber med pris på skiveplakater til feltløypa og trykk på klær. 

 

 

 

Løkker, 07.11.22 

Leif Gunnar Hombrekk 

Sekretær Nord-Odal Sportsskyttere 

 

 


